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Εισήγηση 1ου Θέματος: Χαμηλός Κοινοτικός φωτισμός περιοχής Αμυγδαλέζας. 

  

 

Ο Πρόεδρος εισηγούμενος το 1ο θέμα ημερήσιας διάταξης είπε τα εξής: 

    Στον 21ο αιώνα δυστυχώς υπάρχουν περιοχές οι οποίες δεν ηλεκτροφωτίζονται και δημιουργούν 

προβλήματα επιβίωσης και αύξηση του φόβου και της ανασφάλειας των κατοίκων και ιδιαιτέρως των 

μαθητών που ευρίσκονται σε μια δύσκολη στιγμή της προσωπικής και του μαθησιακού μέλλοντος των. 

    Η περιοχή η οποία εγκυμονεί κινδύνους και χρειάζεται άμεσα προέκταση Δημοτικού χαμηλού 

φωτισμού, είναι η περιοχή Αμυγδαλέζας και συγκεκριμένα οι κάτωθι οδοί: 

1)Νεφέλης 

2)Κύπρου 

3)Ηρακλείου 

4)Αγ.Βαρβάρας 

5)Ρόδων 

6)Μαραθωνοδρόμου Φειδιππίδη 

    Η αύξηση του πληθυσμού της ανωτέρω περιοχής μας αναγκάζει να προβούμε άμεσα στην διαφύλαξη 

των συμπολιτών μας.  
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